
                
                                                     Україна
                             БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА
                                  ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ

                                П Р О Т О К О Л
Вісімнадцятої  сесії                          VIІI скликання

          28 травня 2024 року
Мала зала засідань 
10.00

ВИСТУПИЛА: Дубінська А.В. - голова Бердичівської районної 
територіальної виборчої комісії, яка оголосила Постанову № 10 від 06.03.2024 
р. Про реєстрацію Цилінського Олега Вацлавовича депутатом Бердичівської 
районної ради Житомирської області;  Постанову № 13 від 26.03.2024 р. Про 
реєстрацію Нагуш Галини Олександрівни депутатом Бердичівської районної 
ради Житомирської області; Постанова № 16 від 25.05.2024 р. Про реєстрацію 
Наумчука Миколу Євгенійовича депутатом Бердичівської районної ради 
Житомирської області (постанови додаються).

Усього обрано депутатів – 42 
Присутніх на сесії  -  25  депутатів  (список додається).

         Запрошених  - 2 особи  (список  додається).
Вісімнадцяту сесію районної ради відкрив Балянов О.О. – голова районної  
ради.

1. СЛУХАЛИ:Про обрання секретаріату.   
Пропозицію внесла Рудомьотова Н.М. - депутат районної ради, 
яка запропонувала до складу секретаріату включити депутатів: 
Гриневич М.С, Надрагу Н.П., Лікарчук Л.В..  

Пропозицію підтримано
ВИРІШИЛИ:  Обрати секретаріат у складі трьох чоловік:

1. Надрага Н.П. - депутат районної ради; 
2. Гриневич М.С.  - депутат районної ради; 
3. Лікарчук Л.В. - депутат районної ради. 

За дану пропозицію голосували   «за»  одноголосно.

2. СЛУХАЛИ: Про обрання лічильної комісії.
Пропозицію внесла Рудомьотова Н.М. - депутат районної ради, 
яка запропонувала до складу лічильної комісії включити 
депутатів: Хмелівського В.Й., Марківського А.П., Вергун О.Я.

Пропозицію підтримано.



ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію у складі  трьох  чоловік:
1. Хмелівський В.Й..-  депутат районної ради;                                    
2. Вергун О.Я.. - депутат районної ради;
3. Марківський А.П. - депутат районної ради.

За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно.

3. СЛУХАЛИ:  Про порядок денний сесії. 
    Інформував  Балянов О.О.  – голова районної  ради.

1.  Про надання дозволу РМ КРЕП Бердичівської районної ради на 
списання автомобіля ГАЗ 3110

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 
ради

2. Про внесення змін до районного бюджету Бердичівського району на 
2024 рік

Доповідач: Юркова Наталія Іванівна – тво начальника відділу фінансів 
Бердичівської РДА

3. Про дострокове припинення повноважень депутата районної ради 
Гриневич М.С.

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 
ради

4. Про план роботи Бердичівської районної ради на ІІ півріччя 2024 
року

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 
ради

5. Про внесення змін до рішення районної ради від 02.12.2020 року 
№11 «Про обрання складу постійних комісій районної ради»

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 
ради

6. Про встановлення умов оплати праці голові районної ради.
Доповідач: Шевчук Олена Василівна – головний бухгалтер Бердичівської 
районної ради

7. Про встановлення умов оплати праці заступнику голови районної 
ради.

Доповідач: Шевчук Олена Василівна – головний бухгалтер Бердичівської 
районної ради

8. Про звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства 
внутрішніх справ України, Головного сервісного центру МВС щодо 
відновлення надання послуг  територіальним сервісним центром 1842 
міста Бердичева

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 
ради

9. Різне

ВИРІШИЛИ: взяти порядок денний за основу. 
Голосували  «за» одноголосно.



ВИСТУПИЛИ: Діхтяр В.І. – заступник голови районної ради, який вніс 
пропозицію включити в порядок денний питання про 
дострокове припинення повноважень депутата районної  ради 
Березюк М.М. 

Пропозицію підтримано
За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно

Яригін П.І. – який вніс пропозицію розглянути в різному 
питання про виділення коштів зі спецфонду на підтримку 139 
окремого батальйону територіальної оборони.

Пропозицію підтримано
За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно
4.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – голову районної ради, про затвердження 
порядку денного в цілому.
ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний в цілому та розглядати в такій 
послідовності:

1. Про внесення змін до районного бюджету Бердичівського району на 2024 
рік

2. Про звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства внутрішніх 
справ України, Головного сервісного центру МВС щодо відновлення 
надання послуг  територіальним сервісним центром 1842 міста 
Бердичева.

3. Про надання дозволу РМ КРЕП Бердичівської районної ради на списання 
автомобіля ГАЗ 3110

4. Про план роботи Бердичівської районної ради на ІІ півріччя 2024 року
5. Про внесення змін до рішення районної ради від 02.12.2020 року №11 

«Про обрання складу постійних комісій районної ради»
6. Про встановлення умов оплати праці голові районної ради.
7. Про встановлення умов оплати праці заступнику голови районної ради.
8. Про дострокове припинення повноважень депутата районної ради 

Гриневич М.С.
9. Про дострокове припинення повноважень депутата районної  ради 

Березюк М.М.
10.Різне

Голосували  «за» одноголосно.

Депутати також  затвердили регламент роботи пленарного засідання районної 
ради.

5.СЛУХАЛИ: Юркову Н.І. - т.в.о. начальника відділу фінансів Бердичівської 
районної державної адміністрації, про внесення змін до районного 
бюджету Бердичівського району на 2024 рік, яка повідомила, що 
Бердичівською районною радою було направлені листи до 
територіальних громад про передачу бюджетних трансфертів на 
утримання РМ КРЕП. Так як кошти, які направляються з 



державного бюджету на утримання Бердичівської районної ради, 
використовуються лише на оплату заробітної прати і нарахування , 
на інші видатки: енергоносії, оренду приміщення, 
теплопостачання, воду  кошти спрямовутися не можуть. Тому дві 
громади Райгородоцька та Краснопільська передбачили 
бюджетний трансферт у вигляді субвенції на утримання районної 
ради по 50 (п’ятдесят ) тисяч гривень. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що перед РМКРЕП є 
заборгованість за електроенергію, опалення, утримання, тому ті 
кошти, що виділили дві громади, будуть спрямовані на погашення 
цієї заборгованості.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0.

6. СЛУХАЛИ: Томашевська С.Б. – радник голови районної ради, про 
звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства внутрішніх 
справ України, Головного сервісного центру МВС щодо 
відновлення надання послуг  територіальним сервісним центром 
1842 міста Бердичева, яка повідомила, що до Бердичівської 
районної ради надійшло колективне звернення  від керівників 
навчальних закладів, які за територіальністю обслуговуються в 
Бердичівському територіальному сервісному центрі МВС  із 
проханням відновлення екзаменації на право отримання 
посвідчення водія в територіальному сервісному центрі № 1842 
міста Бердичева.

ВИСТУПИЛИ: Димидюк Л.В. – яка запропонувала не підтримати дане 
звернення, тому що результату з даного питання не буде і воно не 
доцільне. 
Томашевська С.Б. – яка зауважила, що подібне звернення 
приймалося Звягельською районною радою, і воно мало позитивний 
результат. На сьогоднішній день в Звягельському районі відновлена 
екзаменація в сервісному центрі МВС. Також зазначила, що 
Бердичівською районною радо має бути направлене звернення до 
відповідних органів, які в подальшому розглянуть його та нададуть 
відповідь.

В обговорені взяли участь: Луцька Д.В., Діхтяр Д.І., Хмелівський В.Й., 
Гаврилюк Р.В.  

Голосували:  «за»  - 9, «проти» - 0 , «утримались» - 16.
Рішення не прийняте.

7. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. -  радника голови районної ради, про 
надання дозволу РМ КРЕП Бердичівської районної ради на 
списання автомобіля ГАЗ 3110

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 1.



8. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, Про план 
роботи Бердичівської районної ради на ІІ півріччя 2024 року.

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0.

9.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 
внесення змін до рішення районної ради від 02.12.2020 року №11 
«Про обрання складу постійних комісій районної ради»

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 
голосуванні» - 1.

10.СЛУХАЛИ: Шевчук О.В. – головний бухгалтер, про встановлення умов 
оплати праці голові районної ради, яка зазначила, що відповідно 
Додатку 49 до Постанови Кабінету Міністрів України від 9 березня 
2006 року №268 ( в редакції Постанови Кабінету Міністрів України 
від 30 квітня 2024року №484) необхідно встановити посадовий 
оклад голові Бердичівської  районної ради.

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – голова районної ради, який повідомив, що не 
буде брати участь у голосуванні, через конфлікт інтересів.

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брав участь у 

голосуванні» - 2.

11.СЛУХАЛИ: Шевчук О.В. – головний бухгалтер, про встановлення умов 
оплати праці голові районної ради, яка зазначила, що відповідно 
Додатку 49 до Постанови Кабінету Міністрів України від 9 березня 
2006 року №268 ( в редакції Постанови Кабінету Міністрів України 
від 30 квітня 2024року №484) необхідно встановити посадовий 
оклад заступнику голови Бердичівської  районної ради.

ВИСТУПИВ: Діхтяр В.І. – заступник голови районної ради, який повідомив, 
що не буде брати участь у голосуванні, через конфлікт інтересів.

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брав участь у 

голосуванні» - 2.

12. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради про 
дострокове припинення повноважень депутата районної  ради 
Гриневич М.С.

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брав участь у 

голосуванні» - 1.



13. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 
дострокове припинення повноважень депутата районної  ради 
Березюк М.М. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається).
Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брав участь у 

голосуванні» - 1.

14.РІЗНЕ

ВИСТУПИЛИ: Яригін П.І., яки вніс пропозицію про виділення коштів зі 
спецфонду місцевого бюджету на підтримку Збройним Силам 
України.
Балянов О.О., який запросив Юркову Н.І. надати інформацію щодо 
залишків коштів спеціального фонду місцевого бюджету та 
напрямки їх використання.  
Юркова Н.І. т.в.о. начальника відділу фінансів Бердичівської 
районної державної адміністрації, яка повідомила, що станом на 
01.01.2024 року залишок коштів спеціального фонду 239 тис 324 
грн 22 коп. Згідно прикінцевих та перехідних положень  
бюджетного кодексу ст.. 22 п.8 зі змінами, у період дії воєнного 
стану вільні залишки коштів місцевих бюджетів та залишки коштів 
спеціального фонду місцевих бюджетів (крім власних надходжень 
бюджетних установ та субвенцій з інших бюджетів, а також коштів 
місцевих внутрішніх та зовнішніх запозичень), які утворилися на 
кінець бюджетного періоду, спрямовуються за рішеннями 
відповідних місцевих рад (військових адміністрацій) на оплату 
праці працівників бюджетних установ, нарахування на заробітну 
плату, придбання медикаментів та перев’язувальних матеріалів, 
забезпечення продуктами харчування, оплату комунальних послуг 
та енергоносіїв, обслуговування та погашення місцевого боргу, 
соціальне забезпечення, створення умов для лікування, відновлення 
та реабілітації осіб, які постраждали внаслідок збройної агресії 
Російської Федерації проти України, заходи та роботи з 
територіальної оборони та мобілізаційної підготовки, підтримку сил 
безпеки і оборони, проектування, будівництво, ремонт захисних 
споруд цивільного захисту (сховищ, протирадіаційних укриттів), 
споруд подвійного призначення та облаштування приміщень, які 
плануються до використання для укриття населення, будівництво 
фортифікаційних споруд, платежі, пов’язані з виконанням 
гарантійних зобов’язань Автономної Республіки Крим, обласної 
ради чи міської територіальної громади (з можливістю передачі 
таких коштів іншому місцевому бюджету).
Балянов О.О., який вніс пропозицію зібрати засідання президії 
Бердичівської районної ради 31 травня 2024 і як найшвидше 
провести сесію та вирішити дане питання.



В обговорені взяли участь: Томашевська С.Б., Хмелівський В.Й., Луцька Д.В., 
Димидюк Л.В. Діхтяр В.І., Діхтяр Д.І.

15.СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - голова районної ради, який повідомив, що 
питання внесені на розгляд 18 сесії восьмого скликання розглянуті, 
та закрив вісімнадцяту сесію восьмого скликання.

Голова районної ради                                           Олександр БАЛЯНОВ


